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جردن باروز به MMA می رود؟ 
ایسنا: کشتی گیر مطرح آمریکایی سال 
۲۰۲۳ را برای خود بسیار مهم می داند و 
قصد دارد در رقابت های جهانی بلگراد هم 
حضور داشته باشد. او همچنین در مورد 
حضور در MMA صحبت کرد. به گزارش 
المپیک، جردن باروز در دوران کشتی 
خود به افتخارات کاملی رسیده است. 6 
عنوان جهانی و مدال طلای المپیک از جمله 
افتخارات این کشتی گیر است. جردن باروز 
گفت: سال ۲۰۲۳ سال هیجان انگیزی است 
زیرا به بازی های المپیک پاریس ۲۰۲۴ 
منتهی می شود و قطعا انگیزه های زیادی 
دارید تا بتوانید در طول رقابت های مهم در 
این سال خودتان را نشان دهید و بهترین 
خودتان باشید. دوست دارم خودم را در 
این رقابت ها نشان دهم. بسیاری از افراد 
برای الهام گرفتن به من نگاه می کنند و به 
همین خاطر این انگیزه را دو چندان می کند 
تا بتوانم افتخارات بیشتری داشته باشم. 
باروز احتمال حضورش در MMA را رد 
نکرد و گفت: بعضی روزها به خودم می گویم 
لعنتی من می توانستم در MMA باشم و این 
فرد را شکست دهم و بعضی روزها به خودم 
می گویم نه خوب است که در کشتی هستم. 
من موفقیت و راحتی و آرامش زیادی در 
کشتی پیدا کردم اما فکر می کنم می توانم 
واقعا در MMA خوب باشم. هرگز نگویید 

هرگز!

خارجازمستطیلسبز

نقشه قطری ها برای منچستر  
روزنامه مارکا در واکنش به خرید باشگاه 
منچستر یونایتد توسط قطری ها نوشت که 
برنامه این است که باشگاه منچستر یونایتد 
به بهترین باشگاه جهان تبدیل شود. به نظر 
می رسد که شرکت سرمایه گذاری قطری 
باشگاه منچستر یونایتد را به صورت کامل 
خریده است و از این به بعد قطری ها مالکان 
این باشگاه بزرگ و سرشناس در لیگ جزیره 
خواهند بود. روزنامه مارکا در واکنش به 
این خبر نوشت: قطری ها می خواهند که 
منچستر یونایتد را به بزرگ ترین باشگاه 
یونایتد  منچستر  کنند.  تبدیل  جهان 
پرافتخارترین تیم تاریخ لیگ برتر انگلیس 
است البته بعداز جدایی سرآلکس فرگوسن 
نتایج تیم ناامیدکننده شده است و تیم نه تنها 
در لیگ قهرمانان اروپا موفق نشده بلکه حتی 
در لیگ جزیره هم عنوان قهرمانی را به دست 
نیاورده است. حضور مالکان قطری در یونایتد 
باعث می شود تا شاهد خریدهای بزرگی برای 
این تیم باشیم و از این به بعد رقابت بین دو 
تیم بزرگ شهر منچستر با حضور مالکان 
قطری و اماراتی جذاب تر از قبل خواهد شد. 

خبـــــر

نگاهی به برنامه ریزی های فوتبالی 

ایران-  روسیه؛ دردسر یا اتفاق مثبت؟!

سالپنجم
شماره1496

آرمان ملی – حسین ردکا: دیــدار تیم های »سپاهان« ایران و 
»زنیت« روسیه اگرچه با برتری طلایی پوشان نصف جهان به پایان 
رسید، اما زمینه ســاز برنامه ریزی های دیگر از جمله دیدار تیم های 
ملی ۲ کشور در فروردین ماه شد. اقدامی که شاید برای فوتبال ایران 

دردسرساز باشد! 
 برتری سپاهان 

روز جمعه تیم فوتبال سپاهان اصفهان در دیداری دوستانه از ساعت 
15و۳۰ در ورزشگاه نقش جهان اصفهان و در حضور بیش از ۲۰ هزار 
تماشاگر به مصاف تیم زنیت سن پترزبورگ روسیه رفت که این مسابقه 
با نتیجه ۲ بر صفر به سود سپاهان به پایان رسید. تیم سپاهان با پیروزی 
مقابل این تیم روسی خود را برای دیدار با پرسپولیس در مرحله یک 

هشتم نهایی جام حذفی آماده کرد.  
 محرومیت 

تیم های ملی و باشگاهی روسیه بعداز حمله نظامی این کشور به 
اوکراین از سوی فیفا و اتحادیه اروپا از حضور در مسابقات بین المللی 
محروم شــدند. این محرومیت حتی در مســابقات پلی آف انتخابی 
جام جهانی اعمال شد و روسیه حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر را از 
دست داد. روس ها که حالا نزدیک به یک سال از بازی های بین المللی 
محروم هستند، تلاش خود را برای انتقال به قاره آسیا و عضویت در 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به کار بسته اند تا از این طریق محرومیت 
فیفا را پشت سر بگذارند. این در حالی است که یکی از رسانه های روسی 
مدعی شد اتحادیه فوتبال این کشور مطلع شده است که حتی حضور 
در آسیا باعث از بین رفتن محرومیت این کشور از سوی فیفا نخواهد 
شد. وبسایت »اسپورت اکسپرس« نوشت: »یوفا معتقد است که انتقال 
روسیه به AFC تغییری در موضع فیفا ایجاد نخواهد کرد. در صورت 
انتقال احتمالی اتحادیه روسیه به آسیا، یوفا آماده است تمام مسئولیت 

تصمیم گیری نهایی را به طرف روسی واگذار کند.« در ادامه این خبر 
آمده اســت: »یک منبع نزدیک به اتحادیه فوتبال اروپا به اسپورت 
اکسپرس گفت که الکساندر چفرین، رئیس یوفا آماده است تا به خروج 
روسیه از اتحادیه اروپا چراغ سبز نشان دهد و AFC حق دارد فدراسیون 
ما را بپذیرد. با این حال، فیفا ممنوعیت حضور روسیه در مسابقات تحت 
نظارت خود را لغو نخواهد کرد، بنابراین هیچ تغییر اساسی برای اتحادیه 
فوتبال در نظر گرفته نشده است. یوفا روشن می کند که تحت مدیریت 
فعلی، بازگشت اتحادیه فوتبال روسیه به یوفا در سال های آینده بسیار 

دشوار خواهد بود.«
 برنامه های تاج 

هفته قبل الگ ماتیســتین، وزیر ورزش روسیه در تهران مهمان 
حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان ایران بود و در این جلسه، مهدی 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال هم حضور داشت. تاج در حاشیه برگزاری 
این جلسه، ضمن اشاره به برگزاری دیدار دوستانه تیم های سپاهان 
اصفهان و زنیت روسیه، خبر از توافق برای برگزاری دیدار تیم های 
ملی ایران و روســیه داد. یوزهای ایرانی قرار بود پیش از جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر در دیداری دوســتانه به مصاف روسیه بروند که با توجه 
به مخالفت کارلوس کی روش، این مسابقه دوستانه برگزار نشد، اما 
اکنون در آستانه فیفادی ماه مارچ، ضمن نهایی شدن توافقات میان 
فدراسیون های فوتبال ایران و روسیه، قرار است بازی دوستانه ای به 
میزبانی ایران به انجام برسد؛ مســابقه ای که می تواند اولین چالش 
سرمربی جدید تیم ملی باشد. مهدی تاج با اشاره به دیدار تدارکاتی 
سپاهان و زنیت گفت: »تیم زیر 17 ســاله های ما همین امسال در 
روسیه بوده و تیم زیر 17 ساله های این کشور نیز اردوی 15 روزه ای 
در اصفهان داشته است.« رئیس فدراسیون فوتبال با اعلام رسمی 
خبر برگزاری دیدار دوستانه تیم های ملی ایران و روسیه هم توضیح 

داد: »یک مسابقه فوتبال هم بین تیم ملی ایران و روسیه دوم یا سوم 
فروردین در تهران برگزار خواهد شد. تیم فوتسال زنان روسیه را هم 

به تهران دعوت کرده ایم.«
 نظر ساکت 

محمدرضا ساکت پس از امضای تفاهم نامه جدید همکاری باشگاه 
سپاهان با زنیت سن پترزبورگ با اشاره به بازی پیش روی تیم های ملی 
 MATCH TV ایران و روسیه در فروردین ماه 1۴۰۲ به شبکه تلویزیونی
روسیه گفت: ما خیلی دوست داریم تا این بازی دوستانه در ورزشگاه 
نقش جهان برگزار شود. زمانی که بازی ایران و روسیه در شهر کازان 
برگزار شد، من مدیر تیم ملی فوتبال کشورمان بودم. با توجه به اینکه 
همچنان در فدراسیون فوتبال هستم دوست دارم تیم های ملی ایران و 
روسیه در اصفهان برابر هم قرار بگیرند. این پیشنهاد من است. ورزشگاه 
سپاهان ظرفیت 75 هزار تماشاگر را دارد و امیدوارم این اتفاق رخ دهد.  
مدیرعامل باشگاه سپاهان راجع به امضای قرارداد جدید همکاری با 
زنیت سن پترزبورگ که برای دو سال طراحی شده است، اظهارداشت: 
برای سپاهان همکاری های بین المللی از اهمیت بالایی برخوردار است 
و به همین دلیل علاقه مند به توافق با زنیت بودیم. فکر می کنم در این 
زمینه رویدادهای مشترک زیادی از جمله بازی های دوستانه فوتبال 
در دو بخش مردان و زنان داشته باشیم. این توافق، زنیت و سپاهان را به 
هم پیوند می دهد تا نتایج برجسته تری کسب کنند. امیدوارم هر دو تیم 

زنیت و سپاهان در پایان فصل قهرمانی را جشن بگیرند. 
 تکرار اتفاق مشهد؟!

 در استادیوم امام رضای مشهد و بازی لبنان بود که یک بازی حواشی 
زیادی به همراه داشت که موجب واکنش های منفی فیفا شد. قرار بود 
این دیدار با حضور بانوان برگزار شود اما رفتارهای صورت گرفته با بانوان 
در حاشیه استادیوم امام رضا)ع( حواشی زیادی به همراه داشت. شاید 
به خاطر اتفاقاتی که در بازی ایران – لبنان رخ داد، فدراسیون فوتبال با 

برگزاری این دیدار در اصفهان موافقت نکند. 
 نظر کارشناس حقوقی

رســول باختر، کارشــناس حقوقی در گفت وگو با خبرآنلاین در 
خصوص تحریم فوتبال روســیه توضیحاتی داد و گفت: این موضوع 
به مسابقاتی برمی گردد که زیرنظر فیفا و یوفا برگزار می شود. اصولا 
بازی های دوستانه ذیل نظر فیفا برگزار نمی شوند که درباره اش نظر 
بدهند. بحث اینکه یک تیم ایرانی با روسی بازی کند چون دوستانه 
است هیچ ایرادی ندارد. اگر بازی رســمی در یک تورنمنت زیرنظر 
فیفا یا یوفا بود، آن موقع دردسرساز می شد. بحث تحریم هم حذف از 
مسابقاتی است که زیرنظر این دو نهاد است که بازی دوستانه زیر نظر 
هیچ کدام نیست. او در ادامه درباره نگرانی ها از برگزاری این مسابقات 
و احتمال بروز مشکل تصریح کرد: باید دید تصمیم آن حکم تعلیقی 
چه بوده و مثلا اگر در آن نوشته شده باشد به طورکامل محروم هستند 
و هیچکس حق برگزاری بازی دوستانه را ندارد. با این فرض ممکن 
است برای فوتبال ما دردسر درست شــود که باید ببینیم آیا چنین 
چیزی نوشته شده یا نه. اگر این نوشته شده باشد نباید با تیم های ملی 

و باشگاهی آنها بازی کنیم. 

   برادران 
کیلیان امباپه تصویری از خود و برادر کوچک ترش، 
ایتان، در سال 2015 را منتشر کرد. امباپه بزرگ تر در 
عکسی که منتشر کرده 16 سال بیشتر نداشت. او در 
همان سال اولین بازی رسمی خود برای تیم بزرگسالان 

پاری سن ژرمن را مقابل موناکو انجام داد. 

       مسیر قهرمانی 
ناپولی به عنوان صدرنشین بلامنازع سری A با 
اختلاف 15 امتیازی نسبت به اینترمیلانِ رده دومی 
وارد هفته بیست وسوم شد؛ جایی که با پیروزی مقابل 
ساسولو و با یک فاصله امتیازی شگفت انگیز )18( در 

مسیر مقتدرانه ترین قهرمانی تاریخ قرار بگیرند. 

           جذب بازیکن  
سرزو اوزاکا یکی از تیم هایی است که با جذب 
شینجی کاگاوا، تیم موردتوجه لیگ ژاپن است و در 
اولین بازی نیز به مصاف نیگاتا خواهد رفت. شینجی 
کاگاوا سال 2010 از این تیم به بوندسلیگا رفت و سپس 

راهی منچستریونایتد هم شد.

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: تیم فوتبال اتحاد کلبا دیداری خانگی در لیگ امارات را 
به العین واگذار کرد.  عصر جمعه در بازی هفته هفدهم لیگ امارات 
اتحاد کلبا در خانه با نتیجه ۳ بر ۲ مغلوب العین بالای جدولی شد. 
برای اتحاد کلبا در این مسابقه حبیب الفردان )۴7( و الکساندرو 
سیکالدو )۲+9۰ -  پنالتی( گل زدند. کایو کانیدو )۲1(، سفیان 
رحیمی )8۰( و لابا کودجو )7+9۰( زننده گل های العین بودند. 
در جدول رده بندی 1  ۴ تیمی لیگ امارات اتحاد کلبا با ۲۴ امتیاز 

هشتم است. 
تسنیم: تیم فوتبال آلومینیوم اراک روز دوشنبه گذشته در تبریز 
موفق شــد تراکتور را در خانه اش متوقف کند، امــا از آن روز به بعد 
شاگردان رحمتی موفق به تمرین در زمین چمن نشده اند. بعد از پایان 
مسابقه شاگردان رحمتی در تبریز، اعضای آلومینیوم اراک به دلیل 
کاهش دید در پروازها مجبور شدند به جای اراک به تهران سفر کنند 
و به همین دلیل رحمتی تمرینات تیمش را دو روز تعطیل اعلام کرد، 
اما با شروع تمرینات، بارش برف باعث شد تا اعضای این تیم فقط در 
سالن تمرین کنند. عدم نگهداری مناسب از زمین تمرین اراکی ها 
باعث شده است اعضای تیم آلومینیوم نتوانند در زمین چمن تمرین 
کنند و تنها بخش کوچکی از زمین تمرینی این تیم پارو شده که امکان 
اجازه تمرین تاکتیکی کامل را به آنها نداده است. با این شرایط وضعیت 
آلومینیوم برای دیدار جام حذفی با نســاجی اصلا مناسب نیست و 
شاگردان رحمتی حدود چهار روز اســت که اصلا تمرینی در زمین 

چمن نداشته اند.

بیــنالمــلل
 نشــریه فوت میرکاتــو فرانســه از تماس مدیرورزشــی 
پاری سن ژرمن با ژوزه مورینیو خبر داد. تیم فوتبال پاری سن ژرمن 
در فصل جاری عملکرد خوبی با گالتیه نداشــته است. این تیم 
با وجود آنکه شروعی بســیار خوبی داشــت اما در سال ۲۰۲۳ 
ناامیدکننده ظاهر شده است؛ به طوری که  هم از جام حذفی کنار 
رفت و هم در دیدار رفت برابر بایرن مونیخ شکست خورد و هم در 
دیدار پایانی خود در لیگ فرانسه بازی را واگذار کرد تا وارد بحران 
واقعی شود. نشــریه فوت میرکاتو اعلام کرد که کامپوس مدیر 
ورزشی باشگاه پاری سن ژرمن به شخصه با مورینیو تماس گرفته 
است تا درباره احتمال حضور این مربی در پاریس صحبت کند. به 
احتمال خیلی زیاد مورینیو از حضور در پاری سن ژرمن استقبال 

خواهد کرد.

دیدگـــــاه
توقعات از پرسپولیس بالاست 

اسماعیلحلالی
 کارشناس فوتبال 

پرسپولیس در هفته های اخیر صدرنشــینی را از دست داد. 
درست است که داوری در 5 بازی آخر پرسپولیس سهم بیشتری 
روی نتیجه تیم داشته است ولی نباید همه چیز را بر گردن داور 
انداخت. یک سری مشــکلات تیم دارد که باید برای آنها راهکار 
پیدا کند. در بازی با فولادخوزستان مشخص شد تیم ها پرفشار 
بازی می کنند و با تمام توان برای کســب نتیجه ظاهر می شوند. 
پرسپولیس باید ضرب توپ خود را بالا ببرد. با کمترین ضرب توپ 
به دروازه حریفان نزدیک شد و سرعت بازی را افزایش داد. در انتقال 
توپ سرعت بیشتری داشت، چون تیم ها یاد می گیرند که چگونه 
برابر پرسپولیس بازی کنند و به نتیجه مدنظر برسند. متأسفانه 
پرسپولیس در بازی های خود این کارها را انجام نمی دهد و به رقبا 
اجازه می دهد تا به مقاصد خود برسند. به لحاظ فنی در دقایقی از 
مسابقه سرعت گردش و انتقال توپ در تیم خیلی پایین می آید. در 
مواقعی متوسط می شود و البته در لحظاتی داوری هم دچار اشتباه 
تأثیرگذار می شود. مثلا در بازی با هوادار روی بازیکن پرسپولیس 
خطا شد و در ادامه حریف به گل رسید، اما نباید با وجود نگرفتن 
خطا روی بازیکن تیم شاهد گلزنی حریف بود. مدافع تیمی چون 
پرسپولیس اصلا دلیل نداشــت تا پاس رو به عقب به دروازه بان 
بدهد که با پاس اشتباه توپ را به مهاجم هوادارهدیه دهد. در کنار 
او بازیکن هم تیمی بود و نیازی نداشت تا به بیرانوند پاس داد. در 
طول بازی بیش از اندازه به دروازه بان پاس داده می شود. از وسط 
زمین به بیرانوند پاس می دهند. چرا این کار انجام می شود؟ چون 
مدافعان به خــود زحمت نمی دهند چند متر بیشــتر بدوند و با 
یکدیگر پاسکاری کنند.  از فاصله 6۰ متری به بیرانوند پاس داده 
شده و مشخص نیست به چه دلیل علاقه زیادی به بازی رو به عقب 
داریم؟ اگر حریف آرایش تیمی اش را از دست داده باشد با پاس رو 
به عقب مدافعان پرسپولیس، فرصت می یابد تا خود را در زمین پیدا 
کند. این شکل بازی خواسته حریفان است و از خدا می خواهند تا 
تیم مقابل با این روش بازی کند. متأسفانه با این روش بازی را برای 
حریف آسان می کنند و من در یکی از بازی های اخیر پرسپولی 
شمردم بیش از ۲۰ پاس رو به عقب برای دروازه بان فرستاده شد. 
پاس رو به عقب در فوتبال داریم ولی در زمین خودی باید خیلی 
خیلی کم پاس به عقب داده شود. گردش توپ در پرسپولیس پایین 
است و از طرفی دیگر پرسپولیس کمتر از موقعیت های خود استفاده 
می کند. با شکل بازی پرسپولیس کمتر موقعیت ایجاد می شود، اما 
از آن موقعیت ها کمتر استفاده می شود. تا زمانی که ضعف ها ترمیم 
نشود مسکلات به قوت خود باقی می داند. مشکل داوری همیشه 
هست و اگر روی آن زوم شود اثر عکس در تیم می گذارد و امتیازات 
بیشتری را از پرسپولیس خواهد گرفت. عادت ندارم در مورد تیمی 
غیر از پرسپولیس صحبت کنم. چون خودم مربیگری را تجربه 
کردم اگر داوری هم عامل شکست تیمم شود در مورد تیم مقابل 
صحبت نمی کنم. گردن خودم می اندازم تا با رفع ایرادها قوی تر شوم 
و پیشرفت کنم. درست است که مشکلات داوری برای پرسپولیس 
وجود دارد ولی همه مشکلات نیست.  توقعات از تیم پرسپولیس 
بالاست. تیمی که جزو ۳ تیم پرهزینه لیگ برتر است. همه توقع 
دارند که شکل خوبی داشته باشد. منهای دو سه بازی اخیر، روند 
پرسپولیس خوب بوده و قابل دفاع است. یک سری ضعف های فنی 
است که باید درست شود. به لحاظ امتیازی پرسپولیس شرایط 
بدی ندارد. پرسپولیس یکی از ۳ تیمی است که بخت اصلی قهرمانی 
شمرده می شود. به شرطی که اشتباهات را به حداقل برسانیم و با 
تمام جدیت کار کنیم. یک مقدار انگیزه بچه ها باید بیشتر از این 
باشد. انگیزه را برای ادامه کار کافی نمی بینم. یک مقدار هم از انتقاد 
به داوری صحبت ها بیرون کشیده شود. وقتی زمان برای اعتراض 
به داوری گذاشته شود کار داخل زمین می ماند. بازیکنان هم به 
این موضوع عادت می کنند و اگر موفق نشوند مسبب آن را قضاوت 

داوران می دانند. 
بهزاد داداش زاده:

 کادرفنی مقصر شکست پرسپولیس است 
بهزاد داداش زاده، بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس تأکید 
کرد: مقصر شکست شاگردان گل محمدی مقابل هوادار فقط یک 
تیم بود و سرخپوشان به دلیل عملکرد بدشان در این بازی شکست 

خوردند.
 شکست از هوادار 

بهزاد داداش زاده اظهارداشت: پرسپولیس مقابل هوادار به گونه ای 
بازی کرد که باید بگوییم به خودش باخت، در واقع »یک تیم« مقصر 
باخت به هوادار بود و آن هم پرسپولیس بود. در بازی مقابل هوادار 
داور و حاشیه  سازی نیمکت حریف دلیل شکست سرخپوشان نبود. 
پرسپولیس در روزی که شکست خورد، حتی یک موقعیت صد 
درصد گل هم نتوانست خلق کند و وقتی تیمی گل نمی زند باید 

شکست بخورد.
 تصمیمات گل محمدی 

وی با انتقــاد از تصمیمات گل محمدی در بــازی برابر هوادار 
تصریح کرد: یحیی باید پاسخ چند سؤال و ابهام در نوع چیدمان 
بازیکنان و نحوه بازی پرسپولیس را بدهد. زمانی که دیاباته تعویض 
شد، پرسپولیس نیاز به گل داشت و دلیلی نداشت که کادرفنی 
مهاجمش را بیرون بکشد و یک مدافع اضافه کند. به جای آوردن 
فرجی باید مهاجم اضافه می شد که تیم هجومی تر بازی را دنبال 

کند، چون بازی گره خورده بود و بازیکنان هم توانایی خلق موقعیت 
گل و تهدید دروازه هوادار را نداشتند. اگر دیاباته در بازی می ماند در 
دقایق پایانی می توانستند با بازی مستقیم از او به عنوان یک مهاجم 
سرزن استفاده کنند. بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس افزود: 
گل محمدی و تیمش هفته هاســت که آرامش و تمرکز ندارند. 
پرسپولیس بعد از بازی با فولاد ناخواسته وارد حاشیه شد و تمرکز 

تیم از بین رفت و اثرات آن هنوز در کادرفنی و بازیکنان وجود 
دارد. شرایط فوتبال ما همین اســت و همه می دانیم که 
اشــتباهات داوری وجود دارد و این موضوع را هم لحاظ 
کنیم که همه تیم ها نسبت به پرسپولیس حساس هستند 
و سرخپوشان باید به گونه ای وارد زمین شوند که فکر کنند 

یک گل عقب هستند و برای شکست حریفان شان 
بازی کنند. اشتباه داوری برای همه تیم ها وجود 
دارد، ولی ما باید اینقدر به لحاظ ســاختاری و 
تاکتیکی و ذهنی آماده و قوی باشیم که هیچ  
مســاله ای جلوی نتیجه گرفتن تیم مان را 

نگیرد.
 نیم فصل دوم 

داداش زاده خاطرنشان کرد: درست است که 

در نیم فصل دوم امتیازگرفتن سخت است، ولی پرسپولیس نباید 
طوری بازی کند که در ورزشگاه آزادی و جلوی چشم هوادارانش 
نتواند موقعیت گلزنی خلق و دروازه حریفانش را باز کند، کاری که 
سرخپوشان مقابل آلومینیوم و هوادار در چند هفته گذشته قادر به 
انجام آن نبودند. پرسپولیس به هیچ وجه مقابل هوادار فوتبال خوبی 
را به نمایش نگذاشت و مستحق کسب سه امتیاز نبود. این شکست 
را نباید به گردن کســی انداخت. کادرفنی و بازیکنان صددرصد 

مقصر این نتیجه بودند. 
 ریکاوری

»پرسپولیس باید به لحاظ ذهنی ریکاوری شود.«، وی با بیان 
این جمله تصریح کرد: پرسپولیس در شروع فصل تمرکز و آرامش 
داشت، ولی الان گل محمدی تمرکز ندارد و ذهنش معطوف به 
مسائلی غیر از تیم و فوتبال اســت. او در پایان بازی هم به 
همین دلیل در نشست خبری شرکت نکرد، چون تیمش بد 
بازی کرد و باخته بود و دیگر نمی دانست چه بگوید. بهنظر 
من هنوز چیزی از دســت نرفته و کادرفنی و بازیکنان 
فرصت دارند این شــرایط را بهبود ببخشند. تا 
بازی با سپاهان در جام حذفی پنج روز زمان 
باقی است و تیم باید همه اتفاقات هفته های 
گذشته را فراموش کند و به لحاظ روحی 
روانی در بهترین شرایط مقابل سپاهان قرار 
بگیرد. بازی جام حذفی می تواند سرآغازی 
برای شروع دوباره قرارگرفتن پرسپولیس در 

مسیر پیشرفت و صعود به صدرجدول باشد.

سعید مراغه چیان، پیشکسوت استقلال 
در خصوص عملکرد شاگردان سایپنتو و البته 
حاشیه های سرمربی استقلال در لیگ برتر 

صحبت کرد. 
 درباره برتری 2 گله استقلال مقابل 

پیکان چه نظری دارید؟
 استقلال به هماهنگی کامل رسیده و 
بازیکنان به خوبی یکدیگر را پیدا می کنند و 
با وجود فقدان بازیساز، آرش رضاوند و سعید 
به خوبی خلق موقعیت می کنند.  مهری 
خداراشکر از این ۴ هفته 1۲ امتیاز کامل را 
گرفتیم و به صدرجدول نزدیک تر شدیم. تیم 
پیکان خطرناک بازی کرد و با وجود اینکه 
۲ گل دریافت کرد؛ می توان گفت شانس 
گلزنی داشتند و برای استقلال مشکل ساز 
شدند. استقلال به یک بلوغ تاکتیکی رسیده 
و حریفان کار سختی را مقابل شاگردان 

ساپینتو خواهند داشت. 
به  مربوط  حواشی  خصوص  در   

ریکاردو ساپینتو چه نظری دارید؟
 ساپینتو مربی خوبی است، اما اخلاق 
حرفه  ای ندارد. مربی که نیاز باشد به او 
گوشزد کرد که این کار را نکن آن کار را بکن 
حرفه ای است؟ به نظر من ساپینتو باید کمی 
آرامش خود را حفظ کند؛ هرچقدر هم حق 
با او باشد، اما نباید بهانه دست بقیه دهد. 
تیم های لیگ برتری دیگر او را شناخته اند و 
می دانند چگونه باید او را به حاشیه بکشانند 
و کارشان را بلد هستند. وقتی می بینند در 
زمین بازی حریف استقلال نیستند سریع 
روی اعصاب ساپینتو راه می روند و او را 
عصبی می کنند تا اینگونه حداقل لذت برد 
را از او بگیرند. به نظرم کادرفنی استقلال 
بازهم باید در این رابطه گوشزدهایی را 
به ساپینتو بکند تا دیگر چنین مشکلاتی 

را نبینیم. 
 استقلال بایستی مقابل ملوان در 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی به 

میدان برود!
همه چیز در جام حذفی متفاوت است. 
ملوان تیمی نیست که بخواهیم آن  را دست 
کم بگیریم، زیرا در آخرین بازی که مقابل 
استقلال در آزادی انجام دادند؛ نشان دادند 

که می توانند راه گلزنی را پیدا کنند.  
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مجید جلالی:  موضوع انتخاب سرمربی تیم ملی داستانی تکراری است
کارشناس فوتبال کشــورمان بر این اعتقاد است که فدراسیون 
فوتبال در مقطع زمانی فعلی ناچار به انتخاب سرمربی ایرانی برای 
تیم ملی اســت. مجید جلالی در گفت وگو با تسنیم، اظهارداشت: 
انتخاب سرمربی تیم ملی داستان تکراری است. هر باری که به مرحله 
انتخاب سرمربی تیم ملی می رسیم، چند موضوع تکراری جلو می آید، 
نخست اینکه ایرانی باشد یا خارجی. دوم اینکه اگر سرمربی تیم ملی 
خارجی باشــد پولش را از کجا تأمین کنیم، نوع قراردادش چگونه 
باشد و اصلا چه کسی بیاید! اینها برای مدت طولانی خبرسازی کرده 

و توجهات را جلب می کند، اما اگر از دیدگاه تخصصی بررسی کنیم، 
همه جای دنیا یک برنامه توسعه محور دارند و روال شان این است که 
عناصری که جزو برنامه شان قرار دارد، انتخاب شده و در پست های 
مختلف گذاشته می شوند که یکی از مهم ترین آنها سرمربی تیم ملی 
اســت. وی در ادامه افزود: مربیان در دنیا طبقه بندی دارند. برخی 
مربیان صرفا تکنسین نتیجه هستند و برخی تکنسین سازندگی 
بوده و آینده را می سازند. در دنیا براساس اهداف برنامه شان، سراغ 
مربی مدنظر خود می روند. در ایران اما، چون یک سرگردانی حاصل 

می شود به نتیجه نمی رسیم. پیشکسوت فوتبال کشورمان گفت: 
مسئولان فدراسیون به این نتیجه رسیده اند که چاره ای ندارند که 
گزینه داخلی انتخاب کنند. برای انتخاب گزینه داخلی، نهادهای 
مختلف باید یک نفر را تأیید کنند و موضوع صرفا فوتبالی نیست. 
جلالی در مورد اینکه به نظر او بهتر است در این مقطع گزینه داخلی 
سرمربی تیم ملی شود یا خارجی، تصریح کرد: زمان مناسبی است که 
به نیروهای خودمان اعتماد شود، با این شرط که هم گزینه منتخب را 

باور کرده و هم حمایتش کنیم. 


